

南天集团 甬上找房

客服热线: 0574-87310888

服务何止315 品质放心365

品质315·南天在行动 / 10大安心服务承诺,为您的安家置业保驾护航



10安心服务承诺 icons: 真房实价, 不吃差价, 房款监管, 过户按揭, 无费解约, 物业费, 房屋漏水, 客户投诉, 签约前, 延期交房



热烈祝贺

南天罗城店 向南白云店

南天马园大厦店 向南逸嘉新园店

加入南天·甬上找房 大平台

甬上找房 共创辉煌 加盟热线: 15306662437 邵

本期 150 家门店房源精选 敬请关注下期 <宁波晚报>另 150 家门店房源精选

鄞州区

Table of real estate listings in Ningbo, including columns for check code, area name, floor area, price, and phone number.

海曙区

Table of real estate listings in Haisheng District, including columns for check code, area name, floor area, price, and phone number.

江北区

Table of real estate listings in Jiangbei District, including columns for check code, area name, floor area, price, and phone number.

镇海区 / 北仑区

Table of real estate listings in Zhenhai and Beilun Districts, including columns for check code, area name, floor area, price, and phone number.

Table of real estate listings in various districts, including columns for check code, area name, floor area, price, and phone number.

星健兰亭 城市高端养老公寓 5楼 | 70M² | 精装可拎包入住 转让 98万 出租 2600元/月 13857878926 周先生

Table of commercial real estate listings with columns for area name, floor, area, price, and phone number.

商业地产专栏 商业租找南天 厂房位置 备注 价格 象山工业区 占地约12亩, 建筑面积约5000平方左右 2800万

别墅房源精选 五点推广 快速成交 核检码 小区名称 楼层面积 备注 价格 电话